

## 2024 中国汽车(场地)职业联赛 第五分站 株洲国际赛车场 2024 China Touring Car Championship — ZZIC

签发:

赛事仲裁委员会

决定文件编号:

From:

The Stewards

Decision Doc. No.

22

TCR中国挑战寨

日期:

2024/10/19

主送:

Z.SPEED Community

Date: 时间:

To:

TCR China Challenge Z.SPEED Community

Time:

13:15

赛事仲裁委员会收到技术代表报告,决定如下:

The Stewards, having received a report from the Technical Delegate, have determine the following decision:

参赛者

Z.SPEED Community 车队 10 号车手汤子豪

Competitor and driver

No.10 – TANG Zi Hao from the Z.SPEED Community.

事实

根据事实,TCR 中国挑战赛第十一回合决赛中,10 号车手在

头盔上加装非 FIA 认证的摄像设备

Fact

As the Judge of facts, Driver No.10 added a non-FIA-certified camera on

his helmet during the TCR China Challenge Race 11.

依据

《2024 年 TCR 汽车中国系列赛比赛规则》第 39 条款、第

40.b) 条款、第44条款

Reason

Article 39, 40 b) and 44 from the 2024 TCR China Series Sporting

Regulations.

罚款 10000 元,缓期执行,记录在案,直至本年度全部分站 赛结束。如该参赛者不再有类似行为,则此决定将被取

消。

Decision

决定

RMB 10000 fine for Driver No.10 but suspend the execution, and placed on record until the end of all Races for the year. This decision will be

cancelled if the Competitor does not engage in similar behaviour again.

Gabriel Tan

郑宏海

谢 Xie Xiong

仲裁主席

Steward Chairman

Zheng Hong Hai

Steward

仲

Steward

参赛者签收

**Driver signature** 

签收时间

Signing time

抄送 Cc:

1. The Competitor

2.官方公告栏 3.技术代表

2. Official Notice Board 3. Technical Delegate

4.计时中心

4. Timekeepers

2024年中国汽车(场地)职业联赛— 一赛事仲裁委员会决定文件